



地址：广东省中山市南区城南五路18号  
ADD: No.18 Cheng Nan 5 Road South District Zhong Shan Guang Dong  
TEL: 86-760-86516788  
FAX: 86-760-86515668  
E-mail: info@m-tan.cn

地址：香港九龙尖沙咀柯士甸道122号丽斯中心12楼A座  
ADD: Flat A 12/F., Ritz Plazz 122 Austin Road Tsim Sha Tsui Kowloon Hong Kong  
TEL: 00852-81457689  
FAX: 00852-81457690  
Http://www.m-tan.cn

产品交易时，本目录制作之外观色泽差异，请依实物买卖为准。  
Color and Inster differences of products in this catalog may occur, please take actual products as standard in trade.



# MT FURNITURE



## COMPANY INTRODUCTION

MT Furniture Co.,Ltd. is located in Zhongshan city Guandong province, which is famous for its beautiful and clean environment in China. MT Furniture Co.,Ltd is a growing enterprise in the outdoor furniture industry, which involves in R&D, manufacturing and marketing of rattan furniture and products. The factory building occupies an area of thousands of square meters, with the good management and the hard working of our experienced workers, the output can be up to USD4 millions per year.

With innovative design, elegant appearance, excellent craftsmanship, high quality, competitive pricing and the best service, MT Furniture Co.,Ltd. gained a good and reliable reputation in the industry, and the business of the Company is growing stably and rapidly around the world, the most of products exported to the Southeast of Asia, America, Canada, Europe, the middle East and Australia.

Environment protection is one of very important issues in current days, all products of MT furniture are made from recycled materials, and with its elegance,comfort,and reasonable pricing, MT furniture must be chosen by more and more people for their homes and gardens. So we are here to invite all customers around the world to join us for the prosperous future.

美之滕家具有限公司地处伟人孙中山先生的故乡，我国著名的环保卫生名城——广东省中山市，园林式厂房占地近万平方，环境优美、设施配套完善，是一家专业研发、生产、销售环保家具的家具制造企业。

公司坚持“以人为本，任人唯贤”的用人理念，汇集了行业内众多优秀管理人才和高素质的技术精英，组建了一支“团结、务实、高效、创新”的优秀管理团队，为公司业务健康发展奠定了良好的基础，同时，公司通过不断引进国内外先进生产设备和工艺技术，使本司具备了很强的生产管理和技术创新能力。

公司秉承“诚信、合作、双赢”的经营理念，以“质量第一、顾客至上”为服务宗旨，积极倡导健康环保家居新概念。

公司目前主要产品有五大系列，几百款产品，产品任其精湛的手工编织工艺、典雅时尚的造型、休闲环保的特点，融合了东方情调与欧美风情，深得广大顾客的喜爱，产品远销东南亚、澳洲、欧美和中东等国家和地区。

随着人们生活水平的提高和环保意识的不断增强，典雅时尚、休闲环保、价格实惠的藤编户内、外家具必将走向千家万户，成为新一轮居室、花园、休闲场馆装饰新时尚，面对广阔的市场前景，本公司竭诚期盼与众多国内外商家携手共创美好的明天！

# NATURE REACTIONARY STYLE

This is a lazy weekend, with sunshine, green space and a carefree mood. Do you also want to have a cup of aromatic coffee with friends in the garden, or place a cane chair in a beautiful garden so as to kill time only?

这是一个慵懒的周末，阳光、绿地和一份闲适的心情，你是不是也想，在花园里跟朋友品一杯浓香的咖啡，或者在漂亮的花园放一把藤椅，消磨一段纯粹的时间。

01



**10012ACH**  
Chair  
W91xD79xH81xSH34(cm)



**9023ASF01**  
Club Chair  
W89xD78xH81(cm)

**9023ASF02**  
Love Seat  
W150xD78xH81(cm)

**9023ACT**  
Coffee Table  
W110xD60xH43(cm)



10007ASF01  
Club Chair  
W77xD78xH63(cm)

10007AOT  
Ottoman  
W140xD50.5xH27(cm)

10007ASF02  
Love Seat  
W140xD78xH63(cm)

10007ACT  
Coffee Table  
W110xD60xH45(cm)

10007AET  
End Table  
W56xD56xH69(cm)

# FASHIONABLE CHARACTER!



9054ATB07  
Dining Table  
W198xD109xH74(cm)

9054AAC  
Arm Chair  
W61xD68xH87xSH40(cm)



10009ATB04  
Round Table  
φ 100xH75(cm)

10032AAC  
Arm Chair  
W63xD56xH83.5(cm)



2099ATB04  
Square Table  
W100xD100xH74.5(cm)

2099AAC  
Arm Chair  
W94xD61xH73(cm)



**10006ASF01**  
 Club Chair  
 W79xD79xH83xSH29(cm)

**10006ASF02**  
 Love Seat  
 W138xD79xH83xSH29(cm)

**10006AET**  
 End Table  
 W57xD57xH57(cm)

**10006AOT**  
 Ottoman  
 W80xD51xH28/38(cm)

**10006ACT**  
 Coffee Table  
 W110xD60xH45(cm)



**6008ATB04**  
 Round Table  
 ∅ 110xH74.5(cm)

**6008AAC**  
 Arm Chair  
 W59xD56xH84(cm)



**2089AAC**  
Relax Chair  
W68.5xD58.5xH71.5(cm)

**2089AOT**  
Ottoman  
W62xD49xH39.5(cm)

# CLASSICAL FASHION

In the dusk, with gentle and diffuse light, the sharp fatigue is blunted, while in the still flow, all weariness is dissolved by tenderness.

黄昏里，带着柔和而漫射的光线，钝化了劳累的锋芒，而在静静流动的水声里，所有的倦意都将被温柔所消解。



**6022AAC**  
Relax Chair  
W95xD104xH103(cm)

**6022AOT**  
Ottoman  
W73xD92xH42(cm)

# LOVE AND EMOTIONS

11

OUTDOOR FURNITURE

MT Furniture Co.,Ltd.



**10023ATB04**  
Round Table  
φ 90xH75(cm)

**10023AAC**  
Arm Chair  
W63xD69xH79(cm)

**10023ACH**  
Side Chair  
W56xD67xH81.5(cm)



**9037ASF01**  
Club Chair  
W102xD90xH79(cm)

**9037AOT**  
Ottoman  
W64.5xD68.5xH31.5(cm)



# NATURE REACTIONARY STYLE

When the crowded city fails to accommodate the population in soaring growth, when the whirl of downtown turns into annoying noise, more and more people begin to choose to get away from the urban downtown and open up new space for residence in scenic nature.

当拥挤的城市无法容纳急速膨胀的人口，当城市的繁忙变成扰人的噪音，越来越多的人开始选择离开城市中心，在优美的自然中开辟新的居住空间。

13

OUTDOOR FURNITURE



**10009ATB04**  
Round Table  
φ 100xH75(cm)

**10009AAC**  
Arm Chair  
W58xD62xH76(cm)



**10008ATB04**  
Round Table  
φ 120xH74(cm)

**10008AAC**  
Arm Chair  
W58xD64xH85(cm)



**8022ATB05**  
Square Table  
W114.5xD114.5xH74(cm)

**8022AAC**  
Chair  
W56xD56xH68(cm)

# FASHIONABLE CHARACTER!

Suck the fragrance of nature lightly, and the life will unfold in the natural enjoyment of four seasons: spring wind greens both banks of River White, summer rain soaks the ancient tower on Mountain North, autumn glow covers the waterside and winter snow triggers the jubilation on Mountain South.

轻轻吮吸自然的芬芳，生活在四季的自然享受中展开，春风吹绿白河两岸，夏雨浸透北山古塔，秋霞笼起水色连天，冬雪触发南山欢腾。



**6004ATB04**  
Round Table  
φ 124xH73(cm)

**6004AAC**  
Arm Chair  
W68xD68.5xH98(cm)

# NATURE REACTIONARY STYLE

Full of coziness and romance, green and rhythm flow in every corner, instead of passing through in plain view. Green hills and clear water are as if the collection of some art.

充满了温馨与浪漫，茵茵绿意，涣涣的节奏在每个角落里流动。而不是一览无遗地穿越，青山绿水仿佛就是某种艺术的聚集。

17



**10011ACL**  
Chaise Lounger  
W75xD201xH51/102(cm)



**6003ASF01**  
Club Chair  
W87xD83xH88(cm)

**6003ASF02**  
Love Seat  
W149xD83xH88(cm)

**6003ASF03**  
Sofa  
W206.5xD83xH88(cm)

**6003ACT**  
Coffee Table  
W107xD67xH44.5(cm)

**6003AET**  
End Table  
f 61.5xH62(cm)



# FASHIONABLE CHARACTER!

In the light of "healthy, comfortable, eco-friendly and cultural" design philosophy, in combination of classic and modern styles, stress on warm colors and details treated with cool colors enable the appearance in smoother line and the overall impression to be harmonious and united.

本着“健康、舒适、环保、绿色、人文”的设计理念，融合古典与现代风格，以暖色为主，在细节进行冷色处理，使外观线条更加流畅，整体感观和谐统一。

10020ASF01  
Club Chair  
W110xD100xH75(cm)

10020ASF03  
Sofa  
W200xD100xH75(cm)

10020ACT  
Coffee Table  
W170xD80xH60(cm)

10056ACL  
Chaise Lounger

6014ACT  
Coffee Table



# FASHIONABLE CHARACTER!

Gorgeousness projects a mood and a feedback of radiant life. A fresh embrace with nature as soon as you step into your house makes the home living more comfortable. The sentiment of life stays in freeze-frame here leisurely.

绚丽，放映一种心情，一种亮丽生活的反馈，一进门，就与自然清新拥抱。让居家生活更加舒适，生活情调悠游在这里定格。

21

OUTDOOR  
FURNITURE



**9033ACL**  
Chaise Lounger  
W229xD90xH29(cm)



**9009ACL**  
Chaise Lounger  
φ 185xH155/33(cm)



10009AAC  
Arm Chair  
W58xD62xH76(cm)

# PERFECTLY COMFORTABLE

In subtle breeze, you lie on a meadow under the shade of a tree, alone and leisurely, hearing the bicker \_ while freeing your body to absorb the fragrance of land.  
有淡淡的风，你独自悠闲的躺在草地的树荫里，耳畔是潺潺的流水声——任凭身体吮吸大地的芬芳。



10008AAC  
Arm Chair  
W58xD64xH85(cm)

What is the true simplicity? Is it smooth lines and simple geometric drawings? Or from privacy to infinite space? Bathe in breeze from the gully, as brilliant as a sunny afternoon.  
 什么是真正的简洁? 是流畅的线条和简单的几何形? 还是从私密到无限空间? 身处于河滨清风, 灿烂如一个阳光明媚的午后。

# FASHIONABLE CHARACTER!



**10020ASF03**  
Sofa  
W200xD100xH75(cm)



**10009AAC**  
Arm Chair  
W58xD62xH76(cm)



**10008AAC**  
Arm Chair  
W58xD64xH85(cm)



**6004AAC**  
Arm Chair  
W68xD68.5xH98(cm)



**6014ACT**  
Coffee Table  
∠ 45.7xH45.7(cm)



**6003AET**  
End Table  
∠ 61.5xH62(cm)



**8022AAC**  
Chair  
W56xD56xH68(cm)



**6003ASF03**  
Sofa  
W206.5xD83xH88(cm)



**6003ASF02**  
Love Seat  
W149xD83xH88(cm)



**10020ASF01**  
Club Chair  
W110xD100xH75(cm)



**8007ATB04**  
Round Table  
φ 130xH75(cm)

**8007AAC**  
Arm Chair  
W64xD68xH90(cm)



**8007ATB06**  
Oval Table  
W210xD150xH75(cm)

**8007AAC**  
Arm Chair  
W64xD68xH90(cm)



**8010ATB04**  
Round Table  
φ 150xH73(cm)

**8010AAC**  
Chair  
W167xD69xH89(cm)



**8010ATB07**  
Dining Table  
W220xD100xH75(cm)

**8010ACH**  
Side Chair  
W51xD61xH88(cm)



**8008ATB05**  
Square Table  
W101xD101xH75(cm)

**8008AAC**  
Arm Chair  
W63xD64.5xH90(cm)



**8009ATB07**  
Dining Table  
W180xD90xH75(cm)

**8009AAC**  
Arm Chair  
W64xD65xH85(cm)



# PERFECTLY COMFORTABLE

Human beings come into being from creation and application and return from enjoyment and joy. Moderate space comforts the body and recognizes the mind.

人类从创造和运用中诞生，从享受和喜悦中回归。适度的空间，给身体以舒适，给心灵以肯定。



**7023ACT**  
Coffee Table  
W75xD125xH32(cm)



**7023ASF00-C**  
Corner Chair  
W90xD90xH64(cm)



**7023ASF01R**  
Club Chair-Right Arm  
W90xD90xH64(cm)



**7023ASF02L**  
Love Seat-left Arm  
W140xD90xH64(cm)



**7023ASF00**  
Armless Chair  
W74xD90xH64(cm)



**7023ASF00-C**  
Corner Chair  
W90xD90xH64(cm)



**7023ASF01**  
Club Chair  
W90xD90xH64(cm)



# NATURE REACTIONARY STYLE

What is the true simplicity? Is it smooth lines and simple geometric drawings? Or from privacy to infinite space? Bathe in breeze from the gully, as brilliant as a sunny afternoon.

什么是真正的简洁? 是流畅的线条和简单的几何形? 还是从私密到无限空间? 身处于河滩清风, 灿烂如一个阳光明媚的午后。



**8060ACL**  
Chaise Lounge



**8005ATB04**  
Round Table  
φ 126xH60(cm)

**9066ARC**  
Rolling Swing Chair  
W80xD83xH93(cm)



**8022ATB05**  
Square Table  
W114.5xD114.5xH74(cm)

**8022AAC**  
Chair  
W56xD56xH68(cm)



**8005ATB04**  
Round Table  
φ 126xH60(cm)

**8005AAC**  
Arm Chair  
W75xD85xH78(cm)



**9063ASF00**  
Armless Chair  
W72.5xD60xH89.5(cm)

**9063ASF00-C**  
Corner Chair

**9063AOT**  
Ottoman

**9063ACT**  
Coffee Table





**8007ACL01**  
Chaise Lounge  
W87xD199xH51(cm)

**8007AET**  
End table  
W51xD51xH53(cm)



**9065ATB07**  
Dining Table  
W190xD120xH73(cm)

**9065AAC**  
Arm Chair  
W54xD62xH92(cm)

**9065ACH**  
Side Chair  
W49xD62xH92(cm)



**9065ATB04**  
Dining Table  
φ 135xH73(cm)

**9065AAC**  
Arm Chair  
W54xD62xH92(cm)



**9065ASC**  
Swing Chair  
W58xD84xH94(cm)

**9065AOT**  
Ottoman  
W62xD55xH43(cm)



**6020AAC**  
Chair

**6020ACT**  
Coffee Table



**6020SET**